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R O M Â N I A 
JUDEȚUL SĂLAJ 
CONSILIUL JUDEȚEAN 
Nr. 6062 din 28.03.2024 

PROCES VERBAL 
al şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean Sălaj 

din data de 28 martie 2024 
  

Se intonează Imnul Național al României. 
* 
 

Dl. BÎRSAN CRISTIAN-CLAUDIU,           
 Stimaţi colegi,             
 Doamnelor şi domnilor.  
 În conformitate cu prevederile art. 179 alin. (2) lit.a) coroborate cu cele ale art.182 
alin.(4) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și 
completările ulterioare, prin Dispoziția Președintelui Consiliului Județean nr. 42 din 
22.03.2024, a fost convocat Consiliul Judeţean Sălaj în şedinţă ordinară, fiind stabilită 
desfăşurarea acesteia în sala de şedinţe „Dialoguri Europene”, situată la etajul I.    
  Asigur conducerea lucrărilor ședinței de astăzi în conformitate cu prevederile 
Dispoziției Președintelui Consiliului Județean Sălaj nr. 80 din 21 martie 2022. 

La şedinţa de azi, sunt prezenţi 28 consilieri, absenţi fiind domnul Dimitriu 
Alexandru, domnul Margin Gabriel-Adrian și domnul Președinte Dinu Iancu-Sălăjanu.  

Dl. BÎRSAN CRISTIAN-CLAUDIU 
Odată cu realizarea convocării şi difuzării materialelor, aţi luat cunoştinţă de 

ordinea de zi a şedinţei. 
În completarea ordinii de zi ați mai primit PROIECTUL DE HOTĂRÂRE privind 

aprobarea Protocolului de colaborare între Județul Sălaj și Corpul Experților 
Contabili și Contabililor Autorizați din România (CECCAR)– Filiala Sălaj. Acesta 
devine punctul 23 din ordinea de zi. 

Dl. BÎRSAN CRISTIAN-CLAUDIU 
Dacă sunt întrebări, observaţii, discuţii? 
Dl. PANIE SERGIU 
Domnule Președinte de ședință, nu neapărat am o observație, ci o remarcă. O 

ordine de zi cu mult mai multe proiecte cuprinse și propuse pentru adoptare și nu știu ce 
să înțeleg, este datorită faptului că domnul Președinte este plecat sau ați avut o sarcină 
atât de grea încât ne-am apucat chiar de treabă în următoarea perioadă, pentru că nu am 
mai avut o ședință cu un număr atât de mare de proiecte. Și a doua chestiune, nu știu dacă 
vi se  datorează dumneavoastră, celor doi vicepreședinți, amplasarea acelor ouă din fața 
instituției dumneavoastră în culoarea roșie? Mă gândesc, domnul Președinte dacă vine 
acasă, nu o să le înlocuiască și o să le lase acolo pe toată perioada sărbătorilor. 

Dl. BÎRSAN CRISTIAN-CLAUDIU 
Bine, mulțumesc domnu' coleg. Nu propuneți să eliminăm ceva de pe ordinea de 

zi, nu? 
Dl. PANIE SERGIU 
Nu. 
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Dl. BÎRSAN CRISTIAN-CLAUDIU 
Supun la vot ordinea de zi cu această completare: 
- Cine este pentru? 28 consilieri județeni,  
- Împotrivă? Nu sunt. 
- Abţineri? Nu sunt. 
- Mulțumesc! 

* 
Cu 28 voturi „pentru” a fost aprobată următoarea ORDINE DE ZI: 

 
1. Proiect de hotărâre privind aprobarea contului de încheiere al exerciţiului 

bugetar aferent bugetului propriu al judeţului, al instituţiilor şi serviciilor publice 
subordonate Consiliului județean şi a situaţiilor financiare anuale, pe anul 2023; 

2. Proiect de hotărâre privind aprobarea principalilor indicatori tehnico-economici 
pentru obiectivul de investiţii „Extindere, modernizare și dotare Spitalul Județean de 
Urgență Zalău (Corp C9)”; 

3. Proiect de hotărâre privind suplimentarea sumei repartizate Asociației Clubul 
Sportiv Dani San, din bugetul Judeţului Sălaj pe anul 2024; 

4. Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului propriu al judeţului şi al 
instituţiilor şi serviciilor publice subordonate Consiliului Judeţean Sălaj, pe anul 2024; 

5. Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului de acțiune privind serviciile 
sociale administrate și finanțate din bugetul judeţului, pentru anul 2024;  

6. Proiect de hotărâre privind înființarea, organizarea şi funcţionarea serviciului 
social Centru de Zi pentru Dezvoltarea Deprinderilor de Viaţă Independentă Cehu 
Silvaniei; 

7. Proiect de hotărâre privind înființarea, organizarea şi funcţionarea serviciului 
social Centru de Zi pentru Dezvoltarea Deprinderilor de Viaţă Independentă Jibou; 

8. Proiect de hotărâre privind înființarea, organizarea şi funcţionarea serviciului 
social Casa de tip familial Dalia; 

9. Proiect de hotărâre privind înființarea, organizarea şi funcţionarea serviciului 
social Casa de tip familial Inău; 

10. Proiect de hotărâre privind înființarea, organizarea şi funcţionarea serviciului 
social Casa de tip familial Iris; 

11. Proiect de hotărâre privind înființarea, organizarea şi funcţionarea serviciului 
social Casa de tip familial Someş Odorhei nr.2: 

12. Proiect de hotărâre privind înființarea, organizarea şi funcţionarea serviciului 
social Casa de tip familial Var; 

13. Proiect de hotărâre privind înființarea, organizarea şi funcţionarea serviciului 
social Casa de tip familial Mirşid; 

14. Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei şi statului de funcţii ale 
Direcţiei Generale de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Sălaj; 

15. Proiect de hotărâre privind aprobarea principalilor indicatori tehnico – 
economici finali pentru  obiectivul de investiții „Extindere, modernizare și dotare UPU-
SMURD la Spitalul Județean de Urgență Zalău“; 

16. Proiect de hotărâre privind aprobarea Programului anual propriu pentru 
acordarea de finanțări nerambursabile alocate de la bugetul Județului Sălaj, pentru 
activități nonprofit de interes județean; 
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17. Proiect de hotărâre privind aprobarea Ghidului Solicitantului în vederea 
atribuirii contractelor de finanțare nerambursabilă din bugetul Judeţului Sălaj pentru 
activități nonprofit de interes județean pentru tineret, sport și recreative; 

18. Proiect de hotărâre privind aprobarea Ghidului solicitantului în vederea 
atribuirii contractelor de finanțare nerambursabilă în anul 2024, din bugetul Judeţului 
Sălaj, pentru activități nonprofit de interes județean în domeniul asistenței sociale; 

19. Proiect de hotărâre privind aprobarea Ghidului Solicitantului în vederea 
atribuirii contractelor de finanțare nerambursabilă din bugetul Judeţului Sălaj pentru 
activități nonprofit de interes județean pentru cultură; 

20. Proiect de hotărâre privind aprobarea statului de funcţii al aparatului de 
specialitate al Consiliului Judeţean Sălaj; 

21. Proiect de hotărâre privind aprobarea statului de funcţii al Spitalului Judeţean 
de Urgenţă Zalău; 

22. Proiect de hotărâre privind trecerea unor clădiri din imobilul situat în 
municipiul Zalău, strada Simion Bărnuțiu nr. 67-67 A, din domeniul public în domeniul 
privat al Județului Sălaj; 

23. Proiect de hotărâre privind aprobarea Protocolului de colaborare între Județul 
Sălaj și Corpul Experților Contabili și Contabililor Autorizați din România (CECCAR)– 
Filiala Sălaj 

24. Diverse.  
* 

                                             *          * 
Dl. BÎRSAN CRISTIAN-CLAUDIU 
1. La punctul 1 al ordinii de zi, respectiv la Proiectul de hotărâre privind 

aprobarea contului de încheiere al exerciţiului bugetar aferent bugetului propriu al 
judeţului, al instituţiilor şi serviciilor publice subordonate Consiliului județean şi a 
situaţiilor financiare anuale, pe anul 2023, o invit pe dna. consilier CRIȘAN 
MARIANA-DANA să prezinte raportul de avizare al comisiilor de specialitate.   

* 
Dna. CRIȘAN MARIANA-DANA 
Prezintă raportul de avizare (favorabil) al comisiilor de specialitate.    

* 
Dl. BÎRSAN CRISTIAN-CLAUDIU 
Dacă sunt întrebări, observaţii, discuţii? 
Dl. PANIE SERGIU 
Am două întrebări, domnule Vicepreședinte. La secțiunea de funcționare la punctul 

12 la drumuri și poduri județene avem o execuție destul de redusă 62%, am mai scos în 
evidență acest aspect, chiar nu avem intervenții pe drumurile județene sau chiar sunt așa 
bine realizate încât nu necesită cheltuirea fondurilor? Și la secțiunea de dezvoltare la 
punctul 6 la sănătate, de asemenea avem 62%, acolo aș vrea o mică explicație dacă 
considerați necesar? 

Dl. BÎRSAN CRISTIAN-CLAUDIU 
Vă rog, domnule Vicepreședinte. 
Dl. SZILÁGYI RÓBERT-ISTVÁN 
Da, mulțumesc, domnule Președinte de ședință. Aș vrea să fac câteva precizări 

legat de cele spuse de colegul nostru. 
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În primul rând trebuie să vedem că la proiecția bugetului pe anul trecut, când am 
avut aceste proiecții legate de reparații și întreținerea drumurilor județene, atunci am avut 
în calcul o sumă mai mare, inițial pentru acoperirea tuturor cheltuielilor pe acest segment. 
Pe parcursul anului, din păcate, nu s-a făcut rectificare, știți foarte bine și, din această 
cauză  am diminuat anul trecut suma cu 2 milioane, dacă vă aduceți aminte, dacă nu vă 
spun, am diminuat cu 2 milioane, deoarece nu am mai putut susține pe acest segment și 
am avut nevoie în alte părți. Din această cauză avem într-adevăr, față de inițial, o execuție 
mai puțină. Și, legat de Spital, acolo trebuie să avem în vedere că multe licitații au fost în 
derulare care nu s-au finalizat. Din păcate și la noi în ziua de azi suntem în achiziții cu 
diferite aparaturi, cu mobilier și așa mai departe. Și sigur aceste sume nu au fost 
executate, adică nu s-au putut realiza și nu s-au putut cheltui până la sfârșitul anului. Asta 
este singura motivație, explicație, cum credeți dumneavoastră. Mulțumesc. 

Dl. PANIE SERGIU 
Vizavi de achizițiile care le-ați menționat pentru Spital, mă gândesc că nu sunt cele 

cu finanțări europene la care s-a închis exercițiul la sfârșitul anului și necesită resurse din 
bugetul județului? Nu? Ok. 

Dl. BÎRSAN CRISTIAN-CLAUDIU 
Dacă mai sunt întrebări sau observaţii? Nu sunt. 
                                                   * 

 Supun la vot proiectul de hotărâre, 
- Cine este pentru? 18 consilieri județeni.  
- Împotrivă? 10 consilieri județeni: Irimiea Anca-Manuela PSD, Panie Sergiu 

PSD, Pop Gheorghe-Ioan PSD, Demle Alin PSD, Borna Mihai-Alexandru PSD, 
Opriș Alin-Florin PSD, Souca Valentina-Lucia PSD, Forț Corina-Emilia PSD, 
Ardelean Gheorghe PSD, Costinaș Ovidiu PSD. 

- Abţineri? Nu sunt. 
- Mulțumesc! 

* 
Cu un număr de 18 voturi „pentru”, 10 „împotrivă” şi 0 „abţineri”, a fost adoptat  

proiectul de hotărâre privind aprobarea contului de încheiere al exerciţiului bugetar 
aferent bugetului propriu al judeţului, al instituţiilor şi serviciilor publice subordonate 
Consiliului județean şi a situaţiilor financiare anuale, pe anul 2023. 

* 
Se adoptă Hotărârea Nr. 26 

* 
                                                   *                 * 

Dl. BÎRSAN CRISTIAN-CLAUDIU 
2. La punctul 2 al ordinii de zi, respectiv la Proiectul de hotărâre privind 

aprobarea principalilor indicatori tehnico-economici pentru obiectivul de investiţii 
„Extindere, modernizare și dotare Spitalul Județean de Urgență Zalău (Corp C9)”, îl 
invit pe dl. consilier PANIE SERGIU să prezinte raportul de avizare al comisiilor de 
specialitate.     

* 
Dl. PANIE SERGIU 
Prezintă raportul de avizare (favorabil) al comisiilor de specialitate.    

* 
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Dl. BÎRSAN CRISTIAN-CLAUDIU 
Dacă sunt întrebări, observaţii, discuţii? 
Dl. POP GHEORGHE-IOAN 
Domnule Vicepreședinte, am eu două întrebări. Dacă prin realizarea acestei 

investiții este afectată calea de acces spre celelalte clădiri din spate, inclusiv pentru 
Policlinica Salvosan Ciobanca? 

Dl. BÎRSAN CRISTIAN-CLAUDIU 
La această investiție ca atare, nu. 
Dl. POP GHEORGHE-IOAN 
Mulțumesc. Și a doua întrebare, dacă nu este posibil să se realizeze heliportul de 

care tot vorbim de 4 ani de zile, pe această clădire, având în vedere faptul că este o 
clădire nouă și nu trebuie lucrări de intervenție pe vechea clădire? 

Dl. BÎRSAN CRISTIAN-CLAUDIU 
Din câte cunosc, studiul care s-a făcut de către specialiștii în domeniu au indicat o 

singură posibilitate, cea mai înaltă clădire, cea care trebuie reabilitată termic prima dată și 
apoi acolo se va realiza heliportul. Deci au fost studii care au stat la baza indicării locului 
unde trebuie amplasat acel heliport. 

Dl. POP GHEORGHE-IOAN 
Mulțumesc. 
Dl. BÎRSAN CRISTIAN-CLAUDIU 
Și eu. 
Dl. PANIE SERGIU 
Mai am eu o intervenție, domnule Vicepreședinte. 
Dl. BÎRSAN CRISTIAN-CLAUDIU 
Vă rog. 
Dl. PANIE SERGIU 
Pentru domnul secretar general, l-aș întreba. Atâta timp cât demarăm, sigur, aici 

este vorba de aprobarea principalilor indicatori tehnico-economici, dar din punct de 
vedere juridic, nu există o problemă atâta timp cât amplasamentul nu este încă liber? 

Dl. VLAICU COSMIN-RADU 
Deocamdată, nu. Este vorba de aprobarea indicatorilor, este o documentație cu 

principalii indicatori. 
Dl. PANIE SERGIU 
Dar după aprobarea acestor indicatori se pun în derulare procedurile. Unele 

proceduri nu sunt împiedicate și de faptul că acest spațiu sau amplasamentul nu este 
liber? 

Dl. VLAICU COSMIN-RADU 
Câte vreme suntem în faza documentațiilor, nu. Dacă s-ar trece la execuție 

suprapusă, da, dar nu este cazul. 
Dl. PANIE SERGIU 
Mulțumesc. 
Dl. VLAICU COSMIN-RADU 
Cu plăcere. 
Dl. BÎRSAN CRISTIAN-CLAUDIU 
Dacă mai sunt intervenții? Nu sunt. 

* 
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 Supun la vot proiectul de hotărâre, 
- Cine este pentru? 28 consilieri județeni.  
- Împotrivă? Nu sunt. 
- Abţineri? Nu sunt. 
- Mulțumesc! 

* 
Cu un număr de 28 voturi „pentru”, a fost adoptat proiectul de hotărâre privind 

aprobarea principalilor indicatori tehnico-economici pentru obiectivul de investiţii 
„Extindere, modernizare și dotare Spitalul Județean de Urgență Zalău (Corp C9)” 

* 
Se adoptă Hotărârea Nr. 27 

* 
                                                 *                    * 

Dl. BÎRSAN CRISTIAN-CLAUDIU 
3. La punctul 3 al ordinii de zi, respectiv la Proiectul de hotărâre privind 

suplimentarea sumei repartizate Asociației Clubul Sportiv Dani San, din bugetul 
Judeţului Sălaj pe anul 2024, o invit pe dna. consilier FORȚ CORINA-EMILIA să 
prezinte raportul de avizare al comisiilor de specialitate.     

* 
Dna. FORȚ CORINA-EMILIA 
Prezintă raportul de avizare (favorabil) al comisiilor de specialitate.    

* 
Dl. BÎRSAN CRISTIAN-CLAUDIU 
Dacă sunt întrebări, observaţii, discuţii? 
Dl. PANIE SERGIU 
Am eu o intervenție, domnule Vicepreședinte. 
Dl. BÎRSAN CRISTIAN-CLAUDIU 
Vă rog. 
Dl. PANIE SERGIU 
Suntem de acord cu acest proiect, nici nu intră în discuții, doar că știu din 

experiența pe care o am, că s-au întocmit niște materiale promoționale, de promovare a 
județului. Atunci când finanțăm asemenea activități, eu cred că ar fi bine ca să i se predea 
o mapă de promovare acelor personalități, acelor sportivi că ei sunt cei mai buni 
ambasadori, până ajungem noi la o destinație de genul acesta, să promoveze și Județul 
Sălaj, acolo unde ei se regăsesc cu activitățile pe care le desfășoară. 

Dl. BÎRSAN CRISTIAN-CLAUDIU 
Mulțumesc pentru sugestie. 
Dl. ARDELEAN COSMIN-VASILE 
Aș mai avea eu o intervenție, dacă îmi permiteți?  
Dl. BÎRSAN CRISTIAN-CLAUDIU 
Vă rog. 
Dl. ARDELEAN COSMIN-VASILE 
Și noi suntem de acord cu acest proiect, iar intervenția mea nu are neapărat 

legătură directă. Aș întreba când demarăm sau când aveți în vedere să demarăm 
finanțarea pentru sportul de performanță? Am spus și în urmă cu două ședințe, dacă bine 
rețin, că ar fi ideal să facem această finanțare cât mai rapid cu putință. 
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BÎRSAN CRISTIAN-CLAUDIU 
Vom demara în cursul lunii aprilie, deci mai repede decât anul trecut. Acolo, dacă 

nu mă înșel, nu avem nevoie de un regulament, avem regulamentul din anii trecuți, deci 
nu trebuie să-l trecem prin Consiliul județean. Procedurile noastre administrative le vom 
demara la începutul lunii aprilie, deci foarte repede. 

Dl. ARDELEAN COSMIN-VASILE 
Mulțumesc. 
BÎRSAN CRISTIAN-CLAUDIU 
Și eu mulțumesc. 
Dl. BÎRSAN CRISTIAN-CLAUDIU 
Dacă mai sunt întrebări, observaţii, discuţii? Nu sunt. 

* 
 Supun la vot proiectul de hotărâre: 

- Cine este pentru? 28 consilieri județeni.  
- Împotrivă? Nu sunt. 
- Abţineri? Nu sunt. 
- Mulțumesc! 

* 
Cu un număr de 28 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind 

suplimentarea sumei repartizate Asociației Clubul Sportiv Dani San, din bugetul 
Judeţului Sălaj pe anul 2024. 

* 
Se adoptă Hotărârea Nr. 28 

* 
                                                 *                    * 

Dl. BÎRSAN CRISTIAN-CLAUDIU 
4. La punctul 4 al ordinii de zi, respectiv la Proiectul de hotărâre privind 

rectificarea bugetului propriu al judeţului şi al instituţiilor şi serviciilor publice 
subordonate Consiliului Judeţean Sălaj, pe anul 2024, îl invit pe dl. consilier SOJKA 
ATILA-IOAN să prezinte raportul de avizare al comisiei de specialitate.    

* 
Dl. SOJKA ATILA-IOAN 
Prezintă raportul de avizare (favorabil) al comisiei de specialitate.    

* 
Dl BÎRSAN CRISTIAN-CLAUDIU 
Dacă sunt întrebări, observaţii, discuţii? Nu sunt. 

* 
 Supun la vot proiectul de hotărâre: 

- Cine este pentru? 28 consilieri județeni.  
- Împotrivă? Nu sunt. 
- Abţineri? Nu sunt. 
- Mulțumesc! 

* 
Cu un număr de 28 voturi „pentru”, a fost adoptat proiectul de hotărâre privind 

rectificarea bugetului propriu al judeţului şi al instituţiilor şi serviciilor publice 
subordonate Consiliului Judeţean Sălaj, pe anul 2024. 
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* 
Se adoptă Hotărârea Nr. 29 

* 
                                                  *                    * 

Dl. BÎRSAN CRISTIAN-CLAUDIU 
5. La punctul 5 al ordinii de zi, respectiv la Proiectul de hotărâre privind 

aprobarea Planului de acțiune privind serviciile sociale administrate și finanțate din 
bugetul judeţului, pentru anul 2024, îl invit pe dl. consilier OLAR NICOLAE să 
prezinte raportul de avizare al comisiilor de specialitate. 

* 
Dl. OLAR NICOLAE  
Prezintă raportul de avizare (favorabil) al comisiilor de specialitate.    

* 
Dl. BÎRSAN CRISTIAN-CLAUDIU 
Dacă sunt întrebări, observaţii, discuţii? 

* 
 Supun la vot proiectul de hotărâre: 

- Cine este pentru? 28 consilieri județeni.  
- Împotrivă? Nu sunt. 
- Abţineri? Nu sunt. 
- Mulțumesc! 

* 
Cu un număr de 28 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind 

aprobarea Planului de acțiune privind serviciile sociale administrate și finanțate din 
bugetul judeţului, pentru anul 2024. 

* 
Se adoptă Hotărârea Nr. 30 

* 
                                                 *                    * 

Dl. BÎRSAN CRISTIAN-CLAUDIU 
6. La punctul 6 al ordinii de zi, respectiv la Proiectul de hotărâre privind 

înființarea, organizarea şi funcţionarea serviciului social Centru de Zi pentru 
Dezvoltarea Deprinderilor de Viaţă Independentă Cehu Silvaniei, îl invit pe dl. 
consilier CHENDE IOAN să prezinte raportul de avizare al comisiilor de specialitate.  

* 
Dl. CHENDE IOAN 
Prezintă raportul de avizare (favorabil) al comisiilor de specialitate.    
    

* 
Dl. BÎRSAN CRISTIAN-CLAUDIU 
Dacă sunt întrebări, observaţii, discuţii?  
Dl. PANIE SERGIU 
Domnule Vicepreședinte, eu aș ruga-o pe doamna director, să ne prezinte succint 

ce se întâmplă în aceste entități noi înființate, pentru că este valabil pentru toate celelalte 
proiecte pe care le aveți pe ordinea zi? 
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Dl. BÎRSAN CRISTIAN-CLAUDIU 
Așa este. Vă rog doamna director. 
Dna. MILAȘ VIOLETA 
Da, atunci când am aplicat a fost o condiție de bază să înființăm case de tip 

familial dar și centre de zi, așa a fost eligibilitatea proiectelor. Vom înființa acum cele 6 
case și cele 2 centre de zi, de la Cehu Silvaniei și de la Jibou, urmează și Șimleul. În 
aceste centre de zi avem ateliere, ateliere de croitorie, tâmplărie. La fiecare centru avem 
și unele ateliere în care îi învățăm deprinderi de viață independentă pe beneficiarii noștri. 
Pentru toate aceste proiecte urmează să obținem licența de funcționare provizorie și să 
începem să mutăm copiii. 

Dl. PANIE SERGIU 
Vreau să vă întreb, dacă aveți un plan integrat cu comunitățile locale prin care și 

cetățenii din acele localități ar trebui să știe de aceste activități a copiilor și rând pe rând 
să fie integrați, inserați în activitățile de bază ale comunităților? 

Dna. MILAȘ VIOLETA 
Asta este și menirea acestor Case de tip familial, de aceea noi le avem în 

comunități și chiar avem colaborări foarte bune cu toate comunitățile unde avem aceste 
case și noi sperăm că îi voi integra pe copii foarte bine fiind mai puțini. Fiindcă aceste 
terenuri (dacă vă aduceți aminte) comunitățile locale ni le-au transferat, ni le-au alocat și 
chiar ne-au susținut și acum cu utilitățile că a fost o adevărată…, dar ne-au susținut toți. 

Dl. BÎRSAN CRISTIAN-CLAUDIU 
Bine, mulțumim doamna director. 
Dl. DEMLE ALIN 
Mai am și eu o întrebare pentru doamna director. 
Dl. BÎRSAN CRISTIAN-CLAUDIU 
Vă rog. 
Dl. DEMLE ALIN 
Doamna director, considerați că aveți probleme sau neajunsuri în aceste Case de 

tip Familial, adică lucruri care ar putea a fi îmbunătățite și cu care Consiliul județean sau 
nu știu, altcineva, să-i ajute într-un fel sau altul? 

Dna. MILAȘ VIOLETA 
În acest moment nu. Va fi o problemă, fiindcă fiind servicii cu copii mai puțini, în 

timp costurile nu sunt mai mici și sperăm că se vor modifica standardele de cost la nivel 
național. 

Dl. DEMLE ALIN 
Ok, mulțumesc. 
Dna. MILAȘ VIOLETA 
Fiind acum câte 12 doar într-o casă, standardul de cost nu s-a modificat din 2022, 

noi sperăm că se va modifica și acesta.  
Dl. DEMLE ALIN 
Banii pentru hrană sunt suficienți? Personalul? 
Dna. MILAȘ VIOLETA 
Personalul, ați observat că am trecut pe fiecare casă. 
Dl. BÎRSAN CRISTIAN-CLAUDIU 
Avem modificarea structurii de personal. 
Dna. MILAȘ VIOLETA 
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Și personalul este suficient pentru obținerea licenței fiindcă, dacă nu avem 
personal suficient nu obținem licența și nu putem funcționa. 

Dl. DEMLE ALIN 
Bine. Mulțumesc. 
Dl. BÎRSAN CRISTIAN-CLAUDIU 
Vă rog, domnule Vicepreședinte. 
Dl. SZILÁGYI RÓBERT-ISTVÁN 
Mulțumesc domnule Vicepreședinte. Stimat coleg, văd că sunteți tare interesat de 

această temă în ceea ce privește serviciile sociale, aș vrea să propun să faceți demersurile 
necesare încât Guvernul să aloce și după luna august banii necesari pentru toate centrele 
din această țară. Mulțumesc. 

Dl. PANIE SERGIU 
Era o sarcină pentru noi? 
Dl. SZILÁGYI RÓBERT-ISTVÁN 
Este sarcina Guvernului, domnule consilier. 
Dl. BÎRSAN CRISTIAN-CLAUDIU 
Mulțumesc și eu. Dacă mai aveți luări de cuvânt? Nu sunt. 

* 
 Supun la vot proiectul de hotărâre: 

- Cine este pentru? 28 consilieri județeni.  
- Împotrivă? Nu sunt. 
- Abţineri? Nu sunt. 
- Mulțumesc! 

* 
Cu un număr de 28 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind 

înființarea, organizarea şi funcţionarea serviciului social Centru de Zi pentru Dezvoltarea 
Deprinderilor de Viaţă Independentă Cehu Silvaniei. 

* 
Se adoptă Hotărârea Nr. 31 

* 
                                                  *                    * 

Dl. BÎRSAN CRISTIAN-CLAUDIU 
7. La punctul 7 al ordinii de zi, respectiv la Proiectul de hotărâre privind 

înființarea, organizarea şi funcţionarea serviciului social Centru de Zi pentru 
Dezvoltarea Deprinderilor de Viaţă Independentă Jibou, o invit pe dna. consilier 
IRIMIEA ANCA-MANUELA să prezinte raportul de avizare al comisiilor de 
specialitate.    

* 
Dna. IRIMIEA ANCA-MANUELA 
Prezintă raportul de avizare (favorabil) al comisiilor de specialitate.    

* 
Dl BÎRSAN CRISTIAN-CLAUDIU 
Dacă sunt întrebări, observaţii, discuţii? Nu sunt. 

* 
 Supun la vot proiectul de hotărâre: 

- Cine este pentru? 28 consilieri județeni.  
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- Împotrivă? Nu sunt. 
- Abţineri? Nu sunt. 
- Mulțumesc! 

* 
Cu un număr de 28 voturi „pentru”, a fost adoptat proiectul de hotărâre privind 

înființarea, organizarea şi funcţionarea serviciului social Centru de Zi pentru Dezvoltarea 
Deprinderilor de Viaţă Independentă Jibou. 

* 
Se adoptă Hotărârea Nr. 32 

* 
                                                  *                    * 

Dl. BÎRSAN CRISTIAN-CLAUDIU 
8. La punctul 8 al ordinii de zi, respectiv la Proiectul de hotărâre privind 

înființarea, organizarea şi funcţionarea serviciului social Casa de tip familial Dalia, îl 
invit pe dl. consilier ARDELEAN COSMIN-VASILE  să prezinte raportul de avizare al 
comisiilor de specialitate.     

* 
Dl. ARDELEAN COSMIN-VASILE   
Prezintă raportul de avizare (favorabil) al comisiilor de specialitate.    

* 
Dl BÎRSAN CRISTIAN-CLAUDIU 
Dacă sunt întrebări, observaţii, discuţii? Nu sunt. 

* 
 Supun la vot proiectul de hotărâre: 

- Cine este pentru? 28 consilieri județeni.  
- Împotrivă? Nu sunt. 
- Abţineri? Nu sunt. 
- Mulțumesc! 

* 
Cu un număr de 28 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind 

înființarea, organizarea şi funcţionarea serviciului social Casa de tip familial Dalia. 
* 

Se adoptă Hotărârea Nr. 33 
* 

                                                  *                   * 

Dl. BÎRSAN CRISTIAN-CLAUDIU 
9. La punctul 9 al ordinii de zi, respectiv la Proiectul de hotărâre privind 

înființarea, organizarea şi funcţionarea serviciului social Casa de tip familial Inău, o 
invit pe dna. consilier IRIMIEA ANCA-MANUELA să prezinte raportul de avizare al 
comisiilor de specialitate.    

* 
Dna. IRIMIEA ANCA-MANUELA  
Prezintă raportul de avizare (favorabil) al comisiilor de specialitate.    
  
                                                              * 
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Dl. BÎRSAN CRISTIAN-CLAUDIU 
Dacă sunt întrebări, observaţii, discuţii? Nu sunt. 
                                                     * 

 Supun la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru? 28 consilieri județeni.  
- Împotrivă? Nu sunt. 
- Abţineri? Nu sunt. 
- Mulțumesc! 

* 
Cu un număr de 28 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind 

înființarea, organizarea şi funcţionarea serviciului social Casa de tip familial Inău. 
* 

Se adoptă Hotărârea Nr. 34 
* 

                                                 *                    * 

Dl. BÎRSAN CRISTIAN-CLAUDIU 
10. La punctul 10 al ordinii de zi, respectiv la Proiectul de hotărâre privind 

înființarea, organizarea şi funcţionarea serviciului social Casa de tip familial Iris, îl 
invit pe dl. consilier CHENDE IOAN să prezinte raportul de avizare al comisiilor de 
specialitate.     

* 
Dl. CHENDE IOAN 
Prezintă raportul de avizare (favorabil) al comisiilor de specialitate.    
 

* 
Dl BÎRSAN CRISTIAN-CLAUDIU 
Dacă sunt întrebări, observaţii, discuţii? Nu sunt. 

* 
 Supun la vot proiectul de hotărâre: 

- Cine este pentru? 28 consilieri județeni.  
- Împotrivă? Nu sunt. 
- Abţineri? Nu sunt. 
- Mulțumesc! 

* 
Cu un număr de 28 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind 

înființarea, organizarea şi funcţionarea serviciului social Casa de tip familial Iris. 
* 

Se adoptă Hotărârea Nr. 35 
* 

                                                  *                    * 

Dl. BÎRSAN CRISTIAN-CLAUDIU 
11. La punctul 11 al ordinii de zi, respectiv la Proiectul de hotărâre privind 

înființarea, organizarea şi funcţionarea serviciului social Casa de tip familial Someş 
Odorhei nr.2, o invit pe dna. consilier IRIMIEA ANCA-MANUELA să prezinte 
raportul de avizare al comisiilor de specialitate.    
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* 
Dna. IRIMIEA ANCA-MANUELA  
Prezintă raportul de avizare (favorabil) al comisiilor de specialitate.    
  

* 
Dl BÎRSAN CRISTIAN-CLAUDIU 
Dacă sunt întrebări, observaţii, discuţii? Nu sunt. 
                                                     * 

 Supun la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru? 28 consilieri județeni.  
- Împotrivă? Nu sunt. 
- Abţineri? Nu sunt. 
- Mulțumesc! 

* 
Cu un număr de 28 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind 

înființarea, organizarea şi funcţionarea serviciului social Casa de tip familial Someş 
Odorhei nr.2. 

* 
Se adoptă Hotărârea Nr. 36 

* 
                                                 *                    * 

Dl. BÎRSAN CRISTIAN-CLAUDIU 
12. La punctul 12 al ordinii de zi, respectiv la Proiectul de hotărâre privind 

înființarea, organizarea şi funcţionarea serviciului social Casa de tip familial Var, îl 
invit pe dl. consilier BEREK ȘTEFAN să prezinte raportul de avizare al comisiilor de 
specialitate.     

* 
Dl. BEREK ȘTEFAN 
Prezintă raportul de avizare (favorabil) al comisiilor de specialitate.    
 
                                                              * 
Dl BÎRSAN CRISTIAN-CLAUDIU 
Dacă sunt întrebări, observaţii, discuţii? Nu sunt. 
                                                     * 

 Supun la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru? 28 consilieri județeni.  
- Împotrivă? Nu sunt. 
- Abţineri? Nu sunt. 
- Mulțumesc! 

* 
Cu un număr de 12 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind 

înființarea, organizarea şi funcţionarea serviciului social Casa de tip familial Var. 
* 

Se adoptă Hotărârea Nr. 37 
* 

                                                  *                    * 
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Dl. BÎRSAN CRISTIAN-CLAUDIU 
13. La punctul 13 al ordinii de zi, respectiv la Proiectul de hotărâre privind 

înființarea, organizarea şi funcţionarea serviciului social Casa de tip familial Mirşid, îl 
invit pe dl. consilier ARDELEAN COSMIN-VASILE să prezinte raportul de avizare al 
comisiilor de specialitate.    

* 
Dl. ARDELEAN COSMIN-VASILE 
Prezintă raportul de avizare (favorabil) al comisiilor de specialitate.    
  
                                                              * 
Dl BÎRSAN CRISTIAN-CLAUDIU 
Dacă sunt întrebări, observaţii, discuţii? Nu sunt. 
                                                     * 

 Supun la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru? 28 consilieri județeni.  
- Împotrivă? Nu sunt. 
- Abţineri? Nu sunt. 
- Mulțumesc! 

* 
Cu un număr de 28 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind 

înființarea, organizarea şi funcţionarea serviciului social Casa de tip familial Mirşid. 
* 

Se adoptă Hotărârea Nr. 38 
* 

                                                 *                    * 

Dl. BÎRSAN CRISTIAN-CLAUDIU 
14. La punctul 14 al ordinii de zi, respectiv la Proiectul de hotărâre privind 

aprobarea organigramei şi statului de funcţii ale Direcţiei Generale de Asistenţă 
Socială şi Protecţia Copilului Sălaj, îl invit pe dl. consilier BEREK ȘTEFAN să 
prezinte raportul de avizare al comisiilor de specialitate.     

* 
Dl. BEREK ȘTEFAN 
Prezintă raportul de avizare (favorabil) al comisiilor de specialitate.    

* 
Dl BÎRSAN CRISTIAN-CLAUDIU 
Fac precizarea că acest proiect sau acest stat de funcții îl supunem la vot tocmai în 

vederea acoperirii necesarului de posturi pentru Casele de tip familial pe care le-am 
aprobat înainte. Dacă sunt întrebări, observaţii, discuţii? Nu sunt. 

* 
 Supun la vot proiectul de hotărâre: 

- Cine este pentru? 28 consilieri județeni.  
- Împotrivă? Nu sunt. 
- Abţineri? Nu sunt. 
- Mulțumesc! 

* 
Cu un număr de 28 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind 



                                                                               15 

aprobarea organigramei şi statului de funcţii ale Direcţiei Generale de Asistenţă Socială şi 
Protecţia Copilului Sălaj. 

* 
Se adoptă Hotărârea Nr. 39 

* 
                                                *                    * 

Dl. BÎRSAN CRISTIAN-CLAUDIU 
15. La punctul 15 al ordinii de zi, respectiv la Proiectul de hotărâre privind 

aprobarea principalilor indicatori tehnico – economici finali pentru  obiectivul de 
investiții „Extindere, modernizare și dotare UPU-SMURD la Spitalul Județean de 
Urgență Zalău“, îl invit pe dl. consilier BORNA MIHAI-BOGDAN să prezinte 
raportul de avizare al comisiilor de specialitate.    

* 
Dl. BORNA MIHAI-BOGDAN  
Prezintă raportul de avizare (favorabil) al comisiilor de specialitate.    

* 
Dl. BÎRSAN CRISTIAN-CLAUDIU 
Dacă sunt întrebări, observaţii, discuţii? 
Dl. OPRIȘ ALIN-FLORIN 
Da, domnule Vicepreședinte, am eu o luare de cuvânt. 
Dl. BÎRSAN CRISTIAN-CLAUDIU 
Vă rog. 
Dl. OPRIȘ ALIN FLORIN 
Aș vrea să întreb în primul rând, de ce licitația s-a organizat așa târziu? În raportul 

de specialitate ni se spune că în data de 13.11.2023 s-a organizat licitația, s-au depus 
ofertele. Pentru că noi știam foarte bine că în decembrie 2023 lucrarea acolo trebuia să fie 
terminată. Cred că am avut un an de zile timp să ne ocupăm să facem aceste achiziții, dar 
noi am făcut achizițiile în 13.11.2023. Este una dintre întrebări și o să mai am. 

Dl. BÎRSAN CRISTIAN-CLAUDIU 
Vă rog, domnule Vicepreședinte. 
Dl. SZILÁGYI RÓBERT-ISTVÁN 
Mulțumesc domnule Președinte de ședință. Aș vrea să fac câteva precizări legat de 

această investiție. Știți foarte bine că am început proiectarea și toate studiile necesare 
acestei investiții acum 3 ani, pe parcurs au intervenit modificări în ceea ce privește și 
structura și tot ce înseamnă construcția propriu-zisă a acestei investiții, dar noi am 
demarat procedurile din timp, colegii, aici am înțeles că ați solicitat și în ședința de 
comisie, care au fost etapele prin care am parcurs aceste achiziții. Deci noi practic după 
acceptul ministerului pe care l-am obținut în tot ceea ce înseamnă aceste investiții și 
aceste dotări din 03.04.2023, din aprilie am primit acceptul ministerului, am pornit 
procedura. Prima procedură în august a fost anulată, din păcate. Știți foarte bine că în 
astfel de situații, ori nu se prezintă cei care vin cu oferte deloc, sau dacă se prezintă 
ofertele nu sunt bune. Din păcate așa este procedura și am fost nevoiți să reluăm din nou 
și din nou. Ultima într-adevăr a fost anul trecut la sfârșit de an. Mai este un element pe 
care trebuie să îl amintim, fișele tehnice care se întocmesc pentru a demara aceste 
proceduri de achiziții, au fost supuse unor modificări conform solicitărilor medicilor din 
UPU, așa că din cauza asta, am ajuns la o astfel de întârziere în ceea ce  privește 
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achizițiile. Deci nu este nici vina Spitalului, nici vina Consiliului județean în ceea ce 
privesc aceste întârzieri, mulțumesc. 

 
Dl. OPRIȘ ALIN-FLORIN 
Domnule Vicepreședinte, în momentul de față, eu știu că în privat când se 

organizează o achiziție de asemenea echipamente, se prevede o sumă acoperitoare pentru 
echipamentele respective. Unul dintre motive, care am înțeles eu că a fost, bugetul mult 
mai mic față la prețul la care s-a venit. 

Dl. SZILÁGYI RÓBERT-ISTVÁN 
Într-adevăr la un lot s-a produs o greșeală materială și din această cauză am reluat 

din nou, dar la un singur lot, că avem mai multe loturi în ceea ce privește achiziția acestor 
aparaturi. 

Dl. OPRIȘ ALIN-FLORIN 
Ok.Vizavi de celelalte loturi în ce stadiu suntem cu livrarea de echipamente, că 

suntem în aprilie? 
Dl. SZILÁGYI RÓBERT-ISTVÁN 
Da. Deci în ceea ce privește mobilierul și în ceea ce privește echipamentele mai 

mici chiar și RX-ul, dacă nu mă înșel, au fost achiziționate. Mai sunt, acum în detaliu nu 
le știu, dar vă putem trimite exact pe fiecare lot în parte. Bine? 

Dl. OPRIȘ ALIN-FLORIN 
Ok. Vă rog, să ne informați pentru că totuși, anul acesta bugetul județului va 

suporta diferența de cheltuieli. 
Dl. SZILÁGYI RÓBERT-ISTVÁN 
Am suportat pe parcursul anilor și pot să vă spun, dacă tot suntem la această temă,  

că din Regiunea N-V, unde ne aflăm și noi, asta este singura investiție în ceea ce privește 
serviciile de primiri urgențe, unde am ajuns la această sumă deoarece celelalte județe pe 
lângă banii pe care i-am primit de la Uniunea Europeană 3,5 milioane de lei, foarte puțină 
cofinanțare s-a pus și am văzut și calitatea și modul de execuție în care s-au produs aceste 
investiții. La noi însă am contribuit cu o sumă uriașă. Dar dacă tot suntem aici, atunci aș 
vrea să spun și asta. Dacă Guvernul anul trecut avea destulă (să zicem) înțelepciune să 
demareze pe aceste fonduri proiecte retrospective cum le-am avut și anii precedenți, 
atunci am fi putut deconta toată suma pe care am avut-o pe această investiție, restul de 21 
milioane de lei. Dar din păcate proiectele retrospective au dispărut după ce au dispărut și 
specialiștii din Ministerul Dezvoltării și așa că am rămas noi cu suma pe care o știm cu 
toții. Mulțumesc. 

Dl. OPRIȘ ALIN-FLORIN 
Sigur că este foarte bine că este o sumă record și este cea mai mare sumă din 

Regiunea N-V, este un lucru bun pentru județul Sălaj, dar nu înseamnă că nu ne putem 
organiza mult mai bine ca să reușim să închidem și achizițiile anul trecut. Aici vreau să 
fac referire să nu mai suportăm aceste diferite de prețuri, inclusiv din mărirea prețurilor la 
aparatură. Procentual între ce urmează să vină și ce a venit, avem un procent? Știți? La 
cele 7 puncte mă refer. 

Dl. BÎRSAN CRISTIAN-CLAUDIU 
Doamna director? 
Dl. OPRIȘ ALIN-FLORIN 
30%,50%,60% din ele? 
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Dna. GHILEA IOANA-LAVINIA 
Valoric, cam 60% sunt achiziționate în momentul de față. 
 
Dl. OPRIȘ ALIN-FLORIN 
Ok. Și mai am o ultimă întrebare tot aici. Din referatul de aprobare am observat că 

în luna februarie s-au încheiat lucrările urmând să se facă recepția, da? O să mai avem 
factură din partea constructorilor aici sau s-a închis totul în decembrie? 

Dl. BÎRSAN CRISTIAN-CLAUDIU 
Doamna director. 
Dna. GHILEA IOANA-LAVINIA 
Este închis, nu mai avem facturi. 
Dl. OPRIȘ ALIN-FLORIN 
Deci nu o să mai fie facturi? Deci s-a încheiat în februarie? 
Dna. GHILEA IOANA-LAVINIA 
Nu mai sunt. 
Dl. OPRIȘ ALIN-FLORIN 
Ok. Mulțumesc. 
Dna. GHILEA IOANA-LAVINIA 
Tocmai de aia aprobăm indicatorii finali. 
Dl. BÎRSAN CRISTIAN-CLAUDIU 
Mulțumesc. Dacă mai sunt alte întrebări? Vă rog. 
Dl. PANIE SERGIU 
Tot pentru domnul Vicepreședinte Szilágyi. Eu v-aș atrage atenția și aș reveni la 

titlul proiectului care menționează extinderea, modernizarea și dotarea UPU SMURD, 
adică de o importanță foarte mare pentru comunitatea noastră și dacă lecțiile sau 
achizițiile respective pe care le-ați menționat ca și motive de întârziere nu v-au ieșit de la 
prima aplicare, eu cred că va trebui să găsiți diligențele necesare să reușiți cât mai repede 
pentru că aici este vorba de sănătatea și de viața oamenilor pentru că repet, vorbim de 
UPU și SMURD. Deci cred că ar trebui să ne aplecăm mult mai atent și să finalizăm cât 
mai repede. Eu aș îndrăzni să vă cer un termen de finalizare pe acest proiect, dar înainte 
să închid mai am o mențiune de făcut. În raportul de specialitate și în referatul de 
aprobare avem o mențiune din nou, privind ajustările la prețuri în conformitate cu 
prevederile Ordonanței de urgență a Guvernului nr. 64/2022, mă gândesc că toate aceste 
ajustări așa cum le-am cerut de fiecare dată și nu prea le-am primit se fac în conformitate 
cu prevederile legale. Vă mulțumesc. 

Dl. SZILÁGYI RÓBERT-ISTVÁN 
Da, într-adevăr, domnule consilier, fiți convins că s-a produs și s-a efectuat în mod 

legal și dacă Curtea de conturi va veni, verificarea va găsi totul în regulă. Dar pe partea 
cealaltă, totuși vă înțeleg că insistați pe aceste achiziții dar trebuie să știm o regulă. Dacă 
ofertele nu se depun conform caietului de sarcini și conform fișelor tehnice din păcate 
colegii noștri din aparatul de specialitate nu pot să facă nimic! Deci, ar fi bine ca 
operatorii să-și vadă de treabă și să depună ofertele așa cum trebuie. Mulțumesc. 

Dl. PANIE SERGIU 
Da, domnule Vicepreședinte, dar știu că aveți o experiență și atunci când lucrez cu 

aparatul medical pe care noi am încercat împreună să-l punem la punct așa cum trebuie, 
un medic de gardă nu o să te întrebe niciodată de achizițiile pe care le-ai făcut sau le-ai 
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finalizat ci o să-ți ceară instrumentul de care are nevoie să poată salva eventual o viață 
sau să remedieze o problemă de sănătate. 

Dl. BÎRSAN CRISTIAN-CLAUDIU 
Bun. Este în regulă, mulțumesc. Dacă mai sunt întrebări, observaţii, discuţii? Nu 

sunt. 
* 

 Supun la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru? 28 consilieri județeni.  
- Împotrivă? Nu sunt. 
- Abţineri? Nu sunt. 
- Mulțumesc! 

* 
Cu un număr de 28 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind 

aprobarea principalilor indicatori tehnico – economici finali pentru  obiectivul de 
investiții „Extindere, modernizare și dotare UPU-SMURD la Spitalul Județean de 
Urgență Zalău“. 

* 
Se adoptă Hotărârea Nr. 40 

* 
                                                  *                    * 

Dl. BÎRSAN CRISTIAN-CLAUDIU 
16. La punctul 16 al ordinii de zi, respectiv la Proiectul de hotărâre privind 

aprobarea Programului anual propriu pentru acordarea de finanțări nerambursabile 
alocate de la bugetul Județului Sălaj, pentru activități nonprofit de interes județean, îl 
invit pe dl. consilier ALEXA IOAN să prezinte raportul de avizare al comisiilor de 
specialitate.     

* 
Dl. ALEXA IOAN  
Prezintă raportul de avizare (favorabil) al comisiilor de specialitate.    

* 
Dl. BÎRSAN CRISTIAN-CLAUDIU 
Dacă sunt întrebări, observaţii, discuţii? Nu sunt. 

* 
 Supun la vot proiectul de hotărâre, 

- Cine este pentru? 
- Împotrivă? Abţineri? 
- Mulţumesc! 

* 
Cu un număr de 28 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind 

aprobarea Programului anual propriu pentru acordarea de finanțări nerambursabile 
alocate de la bugetul Județului Sălaj, pentru activități nonprofit de interes județean. 

* 
Se adoptă Hotărârea Nr. 41 

* 
                                                 *                    * 
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Dl. BÎRSAN CRISTIAN-CLAUDIU 
17. La punctul 17 al ordinii de zi, respectiv la Proiectul de hotărâre privind 

aprobarea Ghidului Solicitantului în vederea atribuirii contractelor de finanțare 
nerambursabilă din bugetul Judeţului Sălaj pentru activități nonprofit de interes 
județean pentru tineret, sport și recreative, îl invit pe dl. consilier ARDELEAN 
COSMIN-VASILE să prezinte raportul de avizare al comisiilor de specialitate.   

* 
Dl. ARDELEAN COSMIN-VASILE 
Prezintă raportul de avizare (favorabil) al comisiilor de specialitate.    

* 
Dl BÎRSAN CRISTIAN-CLAUDIU 
Dacă sunt întrebări, observaţii, discuţii? Nu sunt. 

* 
 Supun la vot proiectul de hotărâre: 

- Cine este pentru? 28 consilieri județeni.  
- Împotrivă? Nu sunt. 
- Abţineri? Nu sunt. 
- Mulțumesc! 

* 
Cu un număr de 28 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind 

aprobarea Ghidului Solicitantului în vederea atribuirii contractelor de finanțare 
nerambursabilă din bugetul Judeţului Sălaj pentru activități nonprofit de interes județean 
pentru tineret, sport și recreative. 

* 
Se adoptă Hotărârea Nr. 42 

* 
                                                  *                    * 

Dl. BÎRSAN CRISTIAN-CLAUDIU 
18. La punctul 18 al ordinii de zi, respectiv la Proiectul de hotărâre privind 

aprobarea Ghidului solicitantului în vederea atribuirii contractelor de finanțare 
nerambursabilă în anul 2024, din bugetul Judeţului Sălaj, pentru activități nonprofit 
de interes județean în domeniul asistenței sociale, îl invit pe dl. consilier  CEHNDE 
IOAN  să prezinte raportul de avizare al comisiilor de specialitate.    

* 
Dl. CEHNDE IOAN   
Prezintă raportul de avizare (favorabil) al comisiilor de specialitate.    

* 
Dl BÎRSAN CRISTIAN-CLAUDIU 
Dacă sunt întrebări, observaţii, discuţii? 
Dl. PANIE SERGIU 
Aș avea eu o întrebare, poate nu are legătură așa mult cu acest proiect. Aș vrea să 

întreb pe cineva din Consiliul județean și dacă nu știe să răspundă astăzi. Dacă există 
servicii medicale care să fie aplicate la beneficiarii aceștia care sunt menționați în acest 
proiect? Dacă sunt servicii medicale în plus față de cele de asistență socială pe care le 
asigurăm noi prin această finanțare? 
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Dl BÎRSAN CRISTIAN-CLAUDIU 
Nu sunt servicii medicale, sunt servicii sociale doar. 
Dl. PANIE SERGIU 
Repet. Despre proiect am înțeles. Vreau să vă întreb dacă beneficiarii au și alte 

servicii medicale? 
Dl BÎRSAN CRISTIAN-CLAUDIU 
Independent de aplicarea acestui proiect? 
Dl. PANIE SERGIU 
Da 
Dl BÎRSAN CRISTIAN-CLAUDIU 
Nu știu dacă suntem noi în măsură să știm. Mă rog, dacă avem informațiile o să vi 

le furnizăm. Dacă mai sunt alte întrebări? Nu sunt. 
* 

 Supun la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru? 28 consilieri județeni.  
- Împotrivă? Nu sunt. 
- Abţineri? Nu sunt. 
- Mulțumesc! 

* 
Cu un număr de 28 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind 

aprobarea Ghidului solicitantului în vederea atribuirii contractelor de finanțare 
nerambursabilă în anul 2024, din bugetul Judeţului Sălaj, pentru activități nonprofit de 
interes județean în domeniul asistenței sociale. 

* 
Se adoptă Hotărârea Nr. 43 

* 
                                                 *                    * 

Dl. BÎRSAN CRISTIAN-CLAUDIU 
19. La punctul 19 al ordinii de zi, respectiv la Proiectul de hotărâre privind 

aprobarea Ghidului Solicitantului în vederea atribuirii contractelor de finanțare 
nerambursabilă din bugetul Judeţului Sălaj pentru activități nonprofit de interes 
județean pentru cultură, o invit pe dna. consilier IRIMIEA ANCA-MANUELA să 
prezinte raportul de avizare al comisiilor de specialitate.    

* 
Dl. IRIMIEA ANCA-MANUELA  
Prezintă raportul de avizare (favorabil) al comisiilor de specialitate.    

* 
Dl. IRIMIEA ANCA-MANUELA  
Aș avea o mențiune. La punctul 21 mă abțin de la deliberare și la vot. Mulțumesc. 
Dl BÎRSAN CRISTIAN-CLAUDIU 
Bine, am înțeles. O să rog să consemnați. 
Dacă sunt întrebări, observaţii, discuţii? Nu sunt. 

* 
 Supun la vot proiectul de hotărâre: 

- Cine este pentru? 28 consilieri județeni.  
- Împotrivă? Nu sunt. 
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- Abţineri? Nu sunt. 
- Mulțumesc! 

* 
Cu un număr de 28 voturi „pentru”, a fost adoptat proiectul de hotărâre privind 

aprobarea Ghidului Solicitantului în vederea atribuirii contractelor de finanțare 
nerambursabilă din bugetul Judeţului Sălaj pentru activități nonprofit de interes județean 
pentru cultură. 

* 
Se adoptă Hotărârea Nr. 44 

* 
                                                  *                    * 

Dl. BÎRSAN CRISTIAN-CLAUDIU 
20. La punctul 20 al ordinii de zi, respectiv la Proiectul de hotărâre privind 

aprobarea statului de funcţii al aparatului de specialitate al Consiliului Judeţean 
Sălaj, o invit pe dna. consilier SIMONFI MARIA să prezinte raportul de avizare al 
comisiilor de specialitate.     

* 
Dna. SIMONFI MARIA 
Prezintă raportul de avizare (favorabil) al comisiilor de specialitate.    

* 
Dl BÎRSAN CRISTIAN-CLAUDIU 
Dacă sunt întrebări, observaţii, discuţii? Nu sunt. 

* 
 Supun la vot proiectul de hotărâre: 

- Cine este pentru? 28 consilieri județeni.  
- Împotrivă? Nu sunt. 
- Abţineri? Nu sunt. 
- Mulțumesc! 

* 
Cu un număr de 28 voturi „pentru”, a fost adoptat proiectul de hotărâre privind 

aprobarea statului de funcţii al aparatului de specialitate al Consiliului Judeţean Sălaj. 
* 

Se adoptă Hotărârea Nr. 45 
* 

                                                  *                    * 

Dl. BÎRSAN CRISTIAN-CLAUDIU 
21. La punctul 21 al ordinii de zi, respectiv la Proiectul de hotărâre privind 

aprobarea statului de funcţii al Spitalului Judeţean de Urgenţă Zalău, îl invit pe dl. 
consilier BEREK ȘTEFAN să prezinte raportul de avizare al comisiilor de specialitate.  

* 
Dl. BEREK ȘTEFAN 
Prezintă raportul de avizare (favorabil) al comisiilor de specialitate.    

* 
Dl. BÎRSAN CRISTIAN-CLAUDIU 
Vă rog să consemnați că doamna Irimiea Anca-Manuela nu participă la deliberare 
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și la vot. 
* 

Doamna IRIMIEA ANCA-MANUELA nu participă la deliberare și la vot. 
*       

Dl. BÎRSAN CRISTIAN-CLAUDIU 
Dacă sunt întrebări, observaţii, discuţii? 
Dl. PANIE SERGIU 
Am o întrebare pentru doamna manager, că am văzut că este alături de noi, vroiam 

la diverse, dar totuși profit de acest proiect. Procedura cu angiograful sau punerea în 
aplicare a angiografului, în ce stadiul se regăsește sau dacă ne puteți spune. 

Dl. ALBERT RODICA 
Angiograful este proiectul Consiliului județean, dacă doriți informații vizavi de 

stadiul lucrărilor nu pot să mă exprim. Dacă doriți să vă spun despre organizarea și 
personal structură, acolo suntem într-o fază foarte avansată de organizare. 

Dl. PANIE SERGIU 
De aceea întreb pentru că suntem la proiectul cu statul de funcții în care tot 

prezentați și propuneți anumite transformări? 
Dl. ALBERT RODICA 
Dar nu are legătură cu angiograful. 
Dl. PANIE SERGIU 
Spuneți-ne ceva și despre angiograf, va fi pus în aplicare, în implementare? 
Dl. BÎRSAN CRISTIAN-CLAUDIU 
O să vă spună colegii noștri. Dacă aveți întrebări referitoare la satul de funcții și 

după aia răspundem la partea cu angiograful. Bun, am înțeles. La partea cu angiograful, 
doamna director sau domnule Vicepreședinte. 

Dl. SZILÁGYI RÓBERT-ISTVÁN 
Doamna director este mai credibilă. 
Dna. GHILEA IOANA-LAVINIA 
Lucrările sunt finalizate, angiograful este livrat, urmează să finalizăm partea de 

achiziție de mobilier și de dotări și să-i dăm drumul. 
 
Dl. BÎRSAN CRISTIAN-CLAUDIU 
Dacă sunt alte discuții? Nu sunt. 

* 
 Supun la vot proiectul de hotărâre: 

- Cine este pentru? 27 consilieri județeni.  
- Împotrivă? Nu sunt. 
- Abţineri? Nu sunt. 
- Mulțumesc! 

* 
Cu un număr de 27 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind 

aprobarea statului de funcţii al Spitalului Judeţean de Urgenţă Zalău. 
* 

Se adoptă Hotărârea Nr. 46 
* 

                                                *                    * 
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Dl. BÎRSAN CRISTIAN-CLAUDIU 
22. La punctul 22 al ordinii de zi, respectiv la Proiectul de privind trecerea unor 

clădiri din imobilul situat în municipiul Zalău, strada Simion Bărnuțiu nr. 67-67 A, 
din domeniul public în domeniul privat al Județului Sălaj, îl invit pe dl. consilier POP 
GHEORGHE-IOAN să prezinte raportul de avizare al comisiilor de specialitate.  

* 
Dl. POP GHEORGHE-IOAN  
Prezintă raportul de avizare (favorabil) al comisiilor de specialitate.    

* 
Dl. BÎRSAN CRISTIAN-CLAUDIU 
Dacă sunt întrebări, observaţii, discuţii? 
Dl. PANIE SERGIU 
V-aș întreba eu, vizavi cu toată procedură cu care se va derula în continuare acolo 

privind investiția Spitalului și relocarea serviciului de ambulanță. Mă gândesc că nu 
există nici un risc (am ridicat această problemă și ieri în comisie) ca să nu obținem 
avizele necesare de relocare a serviciului de ambulanță? 

Dl. BÎRSAN CRISTIAN-CLAUDIU 
Noi spunem că nu, pentru că avem niște acorduri de principiu, sunt niște avize de 

principiu în acest sens. În orice caz relocarea sau demolarea acestui corp de clădire va 
avea loc numai după ce ambulanța se mută în cele mai bune condiții în celălalt spațiu de 
care discutăm, dar noi facem acest pas pentru a câștiga un pic de timp. Dacă sunt alte 
întrebări? Nu sunt. 

* 
 Supun la vot proiectul de hotărâre, cu precizarea că pentru adoptarea acestuia este 
necesar votul a 2/3 din numărul consilierilor: 

- Cine este pentru? 28 consilieri județeni.  
- Împotrivă? Nu sunt. 
- Abţineri? Nu sunt. 
- Mulțumesc! 

* 
Cu un număr de 28 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind 

trecerea unor clădiri din imobilul situat în municipiul Zalău, strada Simion Bărnuțiu nr. 
67-67 A, din domeniul public în domeniul privat al Județului Sălaj. 

* 
Se adoptă Hotărârea Nr. 47 

* 
                                                 *                    * 

Dl. BÎRSAN CRISTIAN-CLAUDIU 
23. La punctul 23 al ordinii de zi, respectiv la Proiectul de hotărâre privind 

aprobarea Protocolului de colaborare între Județul Sălaj și Corpul Experților 
Contabili și Contabililor Autorizați din România (CECCAR)– Filiala Sălaj, îl invit pe 
dl. consilier ARDELEAN GHEORGHE să prezinte raportul de avizare al comisiilor de 
specialitate.     

* 
Dl. ARDELEAN GHEORGHE 
Prezintă raportul de avizare (favorabil) al comisiilor de specialitate.    
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* 

Dl BÎRSAN CRISTIAN-CLAUDIU 
Dacă sunt întrebări, observaţii, discuţii? 

* 
 Supun la vot proiectul de hotărâre: 

- Cine este pentru? 28 consilieri județeni.  
- Împotrivă? Nu sunt. 
- Abţineri? Nu sunt. 
- Mulțumesc! 

* 
Cu un număr de 28 voturi „pentru”, a fost adoptat proiectul de hotărâre privind 

aprobarea Protocolului de colaborare între Județul Sălaj și Corpul Experților Contabili 
Autorizați din România (CECAR) – Filiala Sălaj. 

* 
Se adoptă Hotărârea Nr. 48 
 

* 
                                                   *                * 

24. Diverse 
Dacă aveți luări de cuvânt la punctul diverse?  
Dl. POP GHEORGHE-IOAN 
Domnule Vicepreședinte, am primit aici o broșură cu raportul de activitate al 

Consiliului județean, și printre care și investițiile în drumuri județene, avem rugămintea 
ca până la următoarea ședință să ni se comunice în scris pentru fiecare investiție 
menționată aici, anul semnării contractului de finanțare și data emiterii ordinului de 
începere a lucrărilor. 

Dl. BÎRSAN CRISTIAN-CLAUDIU 
Bine, mulțumesc, să notați această solicitare. Dacă sunt alte luări de cuvânt? 
Dl. ARDELEA COSMIN-VASILE 
Aș avea eu, dacă îmi permiteți?  
Dl. BÎRSAN CRISTIAN-CLAUDIU 
Vă rog. 
Dl. ARDELEA COSMIN-VASILE 
Aș readuce în atenție un subiect mai vechi, chiar foarte vechi, respectiv premierea 

elevilor olimpici. Domnul Președinte și-a asumat această premiere în luna decembrie a 
anului trecut, a intervenit ordonanța, ulterior și-a asumat această premiere în luna martie-
aprilie și mă așteptam să văd pe ordinea de zi draftul regulamentului pe care vă spun că îl 
aveți, am lucrat și eu la el, nu înțeleg de ce se tot amână și de ce nu premiem acești elevi 
care fac cinste (așa cum spun în fiecare dată) județului Sălaj. 

Dl. BÎRSAN CRISTIAN-CLAUDIU 
O parte dintre acești elevi vor fi premiați inclusiv în cadrul acestui eveniment pe 

care îl organizăm în 2 aprilie, dar am înțeles observația dumneavoastră. 
Dl. ARDELEAN COSMIN-VASILE 
Eu cred că trebuie să-i cinstim pe toți, nu doar o parte. 
Dl. BÎRSAN CRISTIAN-CLAUDIU 
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Vă dați seama că pe toți, am avut o discuție repetată în acest sens, în funcție de 
bugetul pe care îl avem. 

Dl. ARDELEAN COSMIN-VASILE 
Să înțeleg, deci, că premierea în cadrul acestui eveniment se face din bugetul 

Consiliului județean? 
Dl. BÎRSAN CRISTIAN-CLAUDIU 
Nu.  
Dl. ARDELEAN COSMIN-VASILE 
Tocmai de asta spun. 
Dl. BÎRSAN CRISTIAN-CLAUDIU 
Făceam referire la faptul că spuneți că trebuie să-i premiem pe toți olimpicii, vă 

aduc aminte discuțiile pe care le-am avut, că nu vom putea premia pe toți, vom institui 
prin regulament niște criterii în funcție de care vor fi premiați. 

Dl. ARDELEAN COSMIN-VASILE 
Sfatul meu, sau propunerea mea este să demarăm și să aprobăm acel regulament ca 

să putem să-i premiem în funcție de cum va fi aprobat regulamentul respectiv. 
Dl. BÎRSAN CRISTIAN-CLAUDIU 
Este în regulă. Mulțumesc. 
Dl. PANIE SERGIU 
Domnule Vicepreședinte, atenție! Nu cred că puteți să faceți așa ceva, diferență 

între copii, să stabiliți criterii, unii da, unii nu, oricum legislația s-a greșit, să dau un 
exemplu atunci când s-au finanțat bursierii, am ajuns în situația…Nu faceți discriminări 
între copii, lăsați copiii să-și urmărească obiectivele, să atingă performanțele și 
mulțumiți-le și felicitați-i pe toți. Mulțumesc. 

Dl. BÎRSAN CRISTIAN-CLAUDIU 
Mulțumesc și eu. Exact asta vreau să vă spun că vor fi criterii de performanță, 

exact așa cum ați vorbit de performanță pe baza cărora se vor acorda. 
Dl. DEMLE ALIN 
Domnule Vicepreședinte, am o întrebare importantă. Cât a costat păunul din parc? 
Dl. BÎRSAN CRISTIAN-CLAUDIU 
Nu știu sumele, o să vă comunicăm, costurile dacă solicitați acest lucru. 
Dl. DEMLE ALIN 
Hai să mai luăm și o bibilică. Mulțumesc. 
Dl. BÎRSAN CRISTIAN-CLAUDIU 
Altă întrebare? 
Dl. OPRIȘ ALIN FLORIN 
Domnule Președinte de ședință, am eu. Am văzut că ați început reparațiile și 

plombările la drumurile județene, vă rog să aveți în vedere și DJ 109: limită județ Cluj- 
Dragu-Hida. Sunt cratere. 

Dl. BÎRSAN CRISTIAN-CLAUDIU 
Pe acel drum a fost și dată deja comanda către SC „Pază Obiective și Intervenție” 

SRL. 
Dl. OPRIȘ ALIN-FLORIN  
Mulțumesc. 
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Dl. BÎRSAN CRISTIAN-CLAUDIU 
 Dacă mai sunt alte luări de cuvânt? Nu sunt. Nemaifiind alte puncte înscrise pe 
ordinea de zi, declar închise lucrările şedinţei de azi. 
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